
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1397
Ministeren bedes kommentere artikel den 6. august 2014 kl. 08:38 på BT.dk:
”DF: Hvorfor handlede PET ikke i Blekingegadesagen?”, jf. http://www.bt.dk/
krimi/df-hvorfor-handlede-pet-ikke-i-blekingegadesagen.
Ministeren bedes herunder bl.a. redegøre for,
• hvorfor Politiets Efterretningstjeneste ikke greb tidligere ind over for Blekin-
gegadebanden, som var under overvågning af tjenesten?
• årsagen til PETs tavshed med hensyn til Blekingegadebandens aktiviteter?
Vidste politiet ikke, hvad der foregik, eller var det hensynet til ikke at afsløre
forbindelsen til PLFP, der var årsagen til tavsheden?
• om samarbejdet mellem PET og politiet i sådanne sager er blevet bedre,
end tilfældet var dengang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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